
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L

încheiat azi, 11 ianuarie, cu ocazia desfăşurării şedinţei
extraordinare a Consiliului Local al municipiului Petroşani,
convocată de îndată prin Dispoziţia nr. 10/2021, emisă de

Primarul municipiului Petroşani

La şedinţă participă dna Velici Delia, Secretar general, fiind
prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei
Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr.

203/2020 preşedinte de şedinţă este domnul Lăutaru Vlad
Alexandru.

Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu
COVID-19, care face imposibilă prezența consilierilor locali la locul
desfășurării ședințelor, ședința se va desfășura online.

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Supun la vot ordinea de zi:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ACORDULUI DE

PARTENERIAT încheiat între beneficiar și parteneri pentru
realizarea proiectului ”Sprijin la nivelul Regiunii de Dezvoltare
Vest pentru pregătirea de proiecte finanțate din perioada de
programare 2021-2027 pe domeniile mobilitate urbană,
regenerare urbană, centre de agrement/baze turistice (tabere
școlare), infrastructură și servicii publice de turism, inclusiv
obiectivele de patrimoniu cu potențial turistic și infrastructură



rutieră de interes județean, inclusiv variante ocolitoare și/sau
drumuri de legătură“

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Am citit acolo că noi am depus 4 proiecte, am câștigat unul;

celelalte 3 ce vizau? De ce nu am obținut rezultatul dorit? Mă
gândesc că le-am depus să câștigăm 4 proiecte, nu unul.

DNA DRAGOȘ:
- Toate autoritățile locale au depus mai multe fișe de proiect, s-a

selectat doar câte un proiect de la fiecare autoritate locală
deoarece suntem foarte mulți. ADR-ul este eligibil pe această
schemă de finanțare și ADR-ul trebuie să încheie acordul de
parteneriat cu fiecare autoritate publică locală. Suma este limitată,
nu este foarte mare și atunci a fost o metodologie de selecție
pentru fiecare autoritate locală și s-a ales proiectul care reprezintă
intereseul cel mai mare.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Selecția s-a făcut de către ei pe bază de punctaj sau vi s-a

cerut dumneavoastră să alegeți un proiect?

DNA DRAGOȘ:
- Ei au făcut selecția și toate autoritățile locale au obligația de a

depune proiect în perioada imediat următoare, altfel se pierde
finanțarea pentru documentație.

DL CONSILIER SÎRBU:
- Eu nu știu multe despre acest proiect și din acest motiv vreau

să vă adresez două întrebări. La ce fază se află proiectul și dacă
există studiul de fezabilitate aprobat, dacă se știe unde vor fi
locațiile, în mare, unde urmează să se construiască acele
pasarele?

DNA DRAGOȘ:
- Așa cum scrie în proiect, noi acum facem documentația, noi

acum obținem finanțarea pentru întocmirea documentației. Toate
fazele de proiectare, începând de la studiul de fezabilitate sau DALI,
continuăm cu toate studiile necesare pentru obținere de avize și



acorduri inclusiv și pentru autorizație de construire. Proiectul este la
faza de fișă de proiect. Noi ne-am propus să facem 3 pasarele
peste DN și calea ferată, una în zona stadionului, una în zona
Parâng, lângă Complexul Parângul și alta la intersecția cu strada
Cucului, lângă zona industrială către Livezeni. La pistele pentru
biciclete, și aici avem 3 trasee. Aici trebuie menționat faptul că
aceste piste trebuiau neaparat cuprinse în Planul de mobilitate
urbană durabilă și culmea nu pe cel de pe Petroșani ci pe cel de pe
Valea Jiului care s-a făcut pentru proiectul cu Green Line.

DL CONSILIER GERSCHNER :
- Pentru celelalte proiecte mai putem primi finanțare?

DNA DRAGOȘ:
- Pentru o întocmire de documentații nu știu dacă se va mai

face altă schemă de finanțare. Va trebui să facem noi
documentațiile, să le plătim noi și să depunem pentru următorul
program de finațare.

DL CONSILIER HUMEL:
- Aș dori să întreb, dacă este intenția primăriei din Petroșani să

demareze un proiect pentru realizarea unui acces auto decent în
Colonie. După cum știți, mașinile mari nu pot intra în Colonia din
Petroșani pe la barieră și trebuie să ocolească tot orașul. Se are în
vedere realizarea unui pasaj auto în viitorul apropiat sau
îndepărtat?

DNA DRAGOȘ:
- Deocamndată nu este, dar noi vom avea strategia integrată a

Petroșaniului și atunci vom avea consultări publice și atunci vom
putea propune toate proiectele pe care le avem în vedere. Vor fi
cuprinse în această strategie și cu siguranță ele vor putea fi
propuse și spre finațare. Din păcate, în perioada următoare nu se
finațează pentru infrastructură rutieră, din ceea ce am citit până
acum.

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în

forma prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -



Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 1/2021.

DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Dacă mai dorește cineva să ia cuvântul?

DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Am fost acum 2 săptămâni în Parâng și am întâlnit acolo o

grămadă de turiști care au propus o idee, și mi se pare bună. Este
legată de instalarea unor camere video pentru a se putea vedea
pârtiile. Așa cum este peste tot. La noi este doar una și am înțeles
că și aceasta aparține de Meteo. Se poate să cuprindem în buget și
acest aspect, legat de dezvoltarea Domeniului schiabil?

DL CONSILIER COCONEA:
- Există 4 camere, dar care nu sunt funcționale acum, dar o să

montez una, să cuprindă zona de agrement de la pilonul 17. Acolo
într-devăr este o zonă mai animată și ar fi un unghi foarte bun.

DL CONSILIER SÎRBU:
- Undeva pe strada Transilvania s-au făcut lucrări pentru

introducerea conductei de gaz iar terenul nu s-a adus la forma
inițială. Este o sițuație destul de gravă pentru locuitorii din zonă.
Pentru informare, strada se află de la Turnul de apă și continuă
către triaj, pe partea stângă a căii ferate. Ce se poate face pentru
acești locuitori?

DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Momentan am putea aduce acolo niște rabe de piatră.

DL CONSILIER RAD:
- Acolo este foarte mult pământ galben și toată piatra se va

îngropa în nămol.

DRA CONSILIER GRIGORIU:
- Dar trebuie găsită o soluție.

DL CONSILIER RAD:
- Lucrările încă nu sunt terminate în acea zonă dar o să vorbim

cu firma să amenajeze cât de cât drumul pentru a putea fi folosit.



DL CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa

extraordinară a Consiliului Local, convocată de îndată în data de
11 ianuarie 2021.

Petroşani, 11 ianuarie 2021

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


